
 

                                                                                       

 

 
 
Alpinkomiteen@ 
          
Sakshand.: AH/ YT  Dato: 17.06.2016  Arkivk.: styret/møter/vårmøte2016/AK 
 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Onsdag 15. juni 2016, kl. 18.00 – 20.30 
 
Sakliste 
 
SAK 01  Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 02  Val av referent 
SAK 03  Evaluering av sesongen 2015-2016 
SAK 04  Sportsleg opplegg sesongen 2016-2017 
SAK 05  Rammer for terminliste 2016-2017  
SAK 06  Økonomi/ marked 
 
EVENTUELT 
 
TIL STADES:  Fabian Bergquist (Jølster IL), Anders Engeland (Haugen IL), Rune Espe  

(Haugen IL, AK), Per Asbjørn Felde (BBIL, AK), Olav Erik Hagen (IL Veten), 
Atle Hamar (Jølster IL, AK), Magne Hofslundsengen (Sogndal IL), Per 
Lambrecths (Førde IL, AK), Tone Lin S. Skovro (Jølster IL), Yngve Thorsen 
(adm.), Hege Venes (Sogndal IL, AK), Jarle Viken (Sogndal IL) og Jan Inge 
Årdal (Jølster IL) 

 
FORFALL:  
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

 
    
SAK 01  Godkjenning av innkalling og sakliste 

Bakgrunn 
Innkalling og sakliste med vedlegg er utsendt på førehand. 
 

   VEDTAK/ OPPFØLGING 
    Vårmøtet godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 02  Val av referent 
    Bakgrunn 
     Alpinkomiteen har følgjande forslag til referent. 

 

REFERAT VÅRMØTET 2016 -  ALPINKOMITEEN 



 

                                                                                       

 

 
 
  Yngve Thorsen (adm. sjef i skikrinsen). 
    

VEDTAK/ OPPFØLGING 
  Yngve Thorsen (adm. sjef i skikrinsen) er valt som referent. 

 
SAK 03  Evaluering av sesongen 2015-2016 

   Bakgrunn 
   Leiar i komiteen (Atle Hamar) oppsummerte sesongen 2015-2016 på 

   følgjande punkt: 
 

- Lokale snøforhold; 
- Varierande snøvinter i fylket 
- Stor rennaktivitet 
- Positiv trend m.o.t. renndeltaking (krinsrenn) 
- Fjord1 samlingar med ARAN (Alpine Race Academy Norge) 
- Sonetreningar med Even Hole 
- Sportslege resultat (FIS, HL og Telenorleikane) 
- Fellesopplegg Hovudlandsrennet og Telenorleikane 
- Fjord1 Cupen 2016, sviktande deltakartal 
- AK er særs godt nøgde med at 4 utøvarar frå fylket er klare for 

”skigymnas”: 
o Reiel Felde (BBIL) – Oppdal 
o Thomas Nornes (Sogndal IL) – Oppdal 
o Jonas Henden Drageset (Stryn T&IL) – Lillehammer 
o Emma Åsebø (Haugen IL) - Lillehammer 

 
VEDTAK/ OPPFØLGING 
Vårmøtet tek saka til orientering, og kjem vidare med følgjande innspel: 
 
Alpinkomiteen bør vurdere tidlegare/ meir fartstrening i samband med 
Hovudlandsrennet i 2017. Vidare er det ynskje om at Even Hole skal fortsette 
som hovudleiar på fartsdelen ifbm. same arrangement.  
 
Når det gjeld Fjord1 Cupen så er det sviktande deltaking, og komiteen bør 
gjere ei nærare vurdering m.o.t. konseptet knytt til gjennomføring av desse 
arrangementa. 

 
SAK 04  Sportsleg opplegg sesongen 2016-2017 

   Bakgrunn 
   Saman med leiar i komiteen (Atle Hamar) presenterte sportsleg ansvarleg i 
    komiteen (Rune Espe) det kretsbaserte samlingsopplegget sesongen 2016- 
    2017. 

 
  (Saka fort. på neste side)



 

                                                                                       

 

 
    

 
 

VEDTAK/ OPPFØLGING 
Vårmøtet tek saka til orientering, og kjem vidare med følgjande innspel:  
 
Alpinkomiteen bør svurdere å ta initiativ til ei felles Miljøsamling i lag med 
langrennskomiteen (hausten 2017). 

 
SAK 05  Rammer for terminliste 2016-2017  
    Bakgrunn 
   Medlem i alpinkomiteen (Per Asbjørn Felde) la fram drøftingsgrunnlag for 
    terminliste 2016-2017 

 
VEDTAK/ OPPFØLGING 
Vårmøtet tek saka til orientering, og kjem vidare med følgjande innspel: 
 
1) Vårmøtet er av den oppfatning at kvalik. reglementet ikkje skal endrast. 
 
2) Alpinkomiteen bør vurdere om krinssamlingane med Even Hole skal 
gjennomførast i framkant av aktuelle krinsrenn. 
 
3) I utgangspunktet skal Fjord1 samlinga i februar 2017 gjennomførast på 
Harpefossen, men ein skal ta omsyn til rådande bakkeforhold før endeleg 
avgjersle. 

 
 



 

                                                                                       

 

 
SAK 06  Økonomi/ marked 
    Bakgrunn 
   Adm. sjef (Yngve Thorsen) la fram alpinkomiteen sin rekneskap pr. 
    31.12.2015. 
 
   Nøkkeltal pr. 31.12 2015: 
 
   Sum driftsinntekter;  kr. 1 240 588,- 
   Sum driftskostnader;  kr. 1 180 114,- 
   Resultat;   kr.     60 474,- 
   Eigenkapital AK  kr.   155 263,- 
 
   Samla har komiteen gjort ei avsetning på kr. 75 000,- frå 2015 til 2016. 
   Avsetninga skal nyttast til vidare drift av prosjektet ”Krinstrenar Alpint”. 
    

Det øvrige overskotet er tilført komiteen sin spesifiserte eigenkapital (jf. 
  vedtak i Skikrinsstyret). 

 
   VEDTAK/ OPPFØLGING 
   Vårmøtet tek saka til orientering, og kjem vidare med følgjande innspel: 
 

Alpinkomiteen bør vurdere å auke støtta til FIS-løparane frå 5 til 10 
  FIS-renn. 

 
EVENTUELT 
 
Ingen saker. 
 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Atle Hamar (s)      Yngve Thorsen (s) 
Leiar, AK       Adm. sjef/ ref. 
 


